
Ingediende raadsvragen tbv vragenuur 13 mei 
 
AP 
1. Is de porterfeuillehouder voornemens de bestaande terrasvergunningen te verruimen teneinde de 
horeca-ondernemers in Haarlem binnen de 1,5 meter samenleving gelegenheid te bieden om hun 
capaciteitsverlies op bestaande terrassen enigzins te compenseren? Zo ja, is die verruiming dan 
fysiek (meer m2 terras) en/of in tijd (begin/einddtijd)? 
 
2. Is de portefeuilehouder voornemens tijdelijke terrasvergunningen te verstrekken aan horeca 
ondernemers die momenteel geen terrasvergunning hebben? 
 
3.Ziet de portefeuillehouder mogelijkheden om te komen tot een verdeelsleutel opdat binnen de 
totale terrascapaciteit zoveel mogelijk horeca-ondernemers waar een terras(uitbreiding) fysiek niet 
mogelijk is toch kunnen mee profiteren?  
(ter verduidelijking: stel dat er mogelijheden gaan ontstaan om op de pleinen zoals Grote Markt, 
Oude Groenmarkt, Botermarkt e.d. de terrassen te verruimen voor de aldaar gevestigde horeca-
ondernemers dan gaan grote inkomensverschillen ontstaan met horeca-ondernemers uit kleine 
straatjes in en rond het centrum) 

 
Vragen aan burgemeester ivm handhaving  
 
1. Op welke datum is het handhavingsbord met maximum aantal aanwezigen (13 personen) op 
skatepark 't Landje geplaatst? 
2. Hoe vaak en om wat voor soort incidenten gerelateerd aan de noodverordening zijn hier ter 
plaatse boetes uitgedeeld door gemeentelijke handhavers en/ of politie? 
3. Indien er personen zijn beboet voor de datum plaatsing bord, hoe kon men op de hoogte zijn van 
het maximum toegestaan aantal personen ter plaatse? 
4.  Kan een uitsplitsing worden gemaakt per speel/verblijfsonderdeel (dus maximum aantal personen 
op de skatevoorziening, maximum aantal personen in de voetbalkooi, etc) om optimaal gebruik van 
de voorzieningen binnen de 1,5 meter regel mogelijk te maken? 
5. Is het, om ongewenste groepsgrootte voorkomen, mogelijk een spreidingsbeleid (verschillende 
tijdslots) in te voeren waarbij locaties als ’t Landje toegankelijk zijn voor ouders met kinderen tot 
leeftijd x en jongeren (die zonder ouders hun hobby uitoefenen) vanaf leeftijd x? 
6. Is de burgemeester het met AP eens dat een strafblad dat jongeren nu krijgen als zij beboet 
worden disproportioneel is (het gevolg is vijf jaar lang geen VOG) en wil hij dit communiceren via de 
VNG en het Rijk?  

 
 

D66 
Context: Uit de persconferentie van vanavond blijkt dat vanaf 1 juni weer terrassen open mogen en 
o.a. bioscopen en musea onder restricties weer open mogen. 
 
1) Bent u bereid om horecaondernemers toe te staan meer ruimte in de openbare ruimte te 
gebruiken om terrassen in te richten? 
2) Zijn er reeds ondernemers die aanvragen gedaan hebben om meer ruimte beschikbaar te krijgen? 
3) In hoeverre is de gemeente goed bereikbaar en gefaciliteerd om aanvragen van ondernemers op 
tijd in behandeling te nemen? 
4) Hoe is de samenwerking met de musea en culturele instellingen geregeld om te zorgen dat ze 
gebruik kunnen maken van de versoepelingen per 1 juni? 
 



LH 
Nu de Corona maatregelen versoepeld worden gaat de Haarlemse horeca weer opstarten.  
LiberaalHaarlem wil aan u vragen om in ieder geval dit jaar regels te verruimen waar nodig. 
Dit alles uiteraard in overleg met Koninklijke Horeca Nederland. 
Bent u  bereid: 
Terrasvergunningen uit te breiden zodat er meer zitplaatsen gecreëerd kunnen worden 
Verruiming van openingstijden toe te staan op dagen dat daar behoefte aan is, ik denk aan mooie 
zomerdagen 
Achtergrondmuziek op het terras toe te staan 
En, het allerbelangrijkste,  bent u bereid deze week nog het gesprek aan te gaan met Koninklijke 
Horeca Nederland om te horen waar hun wensen en behoeften liggen. En daarbij alle voorstellen 
serieus te overwegen en te onderzoeken? 
 
 
 
 
 
 
OPH 
Hoeveel: 
-aanvragen voor steun zijn er door ZZPers in Haarlem tot heden ingediend en hoeveel zijn er na 23 
april ingediend?  
-Haarlemmers hebben tot heden een uitkering op hun bankrekening overgemaakt gekregen?  
-aanvragen zijn tot heden afgewezen?  
-aanvragen zijn er per 12 mei in behandeling in wat is de ouderdom van deze aanvragen? 
-aanvragen voor bijstand zijn er de afgelopen maand gedaan? 

Welk bedrag aan voorschotten/uitkeringen heeft de gemeente per 13 mei gedaan? 
Is er op enige wijze extra financiering vanuit Den Haag gekomen? 
Is er na de toezegging van het kabinet dat gemeenten gecompenseerd worden al enige 
communicatie vanuit Den Haag gekomen over inhoud, vorm, tijdspad en omvang? 

Trots Hlm 
vraag1 wat betekend haarlem marketing nu en de biz voor de haarlemse 
ondernemers. 
vraag 2  Gaat de gemeente Haarlem de ondernemers compenseren 
of is daar een plan voor  
 
 
SP 
1) Aan de 24 GGD ’s wordt gevraagd om contactonderzoek te gaan uitvoeren.  Volgens minister De 
Jonge zijn de GGD ’s daar absoluut klaar voor. Is dat inmiddels bij de GGD Zuid- Kennemerland ook 
het geval? Zo ja, vanaf welke datum? 
2) De Koninklijke Horeca Nederland afdeling Haarlem heeft voorgesteld dat de terrassen in Haarlem 
alleen ochtends voor 1 of 2 uur geopend zijn voor 65 plussers. Is het mogelijk om via de 
terrasvergunning het maken van een onderscheid naar leeftijd tegen te gaan? 
3) Bij sommige sportverenigingen mogen 18 plussers vanaf deze week weer in meer of mindere mate 
sport bedrijven. Daartoe moeten veiligheidsprotocollen worden opgesteld die door de gemeente 
worden goedgekeurd. Wanneer krijgen de sportverenigingen een reactie op de door hen ingediende 
protocollen? 

 
JH 



Dakloze en verwarde mensen  
Klopt het dat de politie vaker voor overlast door daklozen en verwarde personen moet uitrukken 
omdat door de coronamaatregelen dagbesteding gesloten is? Zo ja, kan er geen alternatief voor 
de dagbesteding gevonden worden? 
  
Haarlemmers in het buitenland 
Is het bij u bekend of er nog steeds Haarlemmers in het buitenland vastzitten vanwege 
coronamaatregelen? 
Zo ja, om hoeveel Haarlemmers gaat het en waar ‘zitten ze vast’?  
Zijn er onder hen mensen die medicatie nodig hebben? Zo ja, kan Haarlem/Nederland iets voor 
hen betekenen? 
Klopt het dat het hebben van een dubbele (Nederlands-Marokkaanse) nationaliteit vertrek uit 
Marokko moeilijker maakt? 
Zo ja, geldt dit voor meer landen waarvan de burgers een dubbele nationaliteit hebben? 
  
Sociaal- en jongerenwerk 
Heeft u de brief van Sociaal Werk Nederland en andere jeugd- en jongerenwerkorganisaties 
ontvangen, waarin ze steun vragen zodat kinderen weer deel kunnen nemen aan 
buitenactiviteiten? 
Zo ja, wat was uw reactie op de brief? 
Zijn er soortgelijke geluiden bij u binnengekomen voor binnenlocaties?  
CDA 

De culturele instellingen hebben onlangs een brief gestuurd over hun financiële situatie. Er 
worden constructieve gesprekken hierover gevoerd met het college. Kan het college 
aangeven wat er op dit moment is afgesproken met de culturele instellingen en op welke 
termijn er voor hen meer duidelijkheid komt? 
 
In maart lazen we in de krant dat bij voldoende inschrijvingen de opleidingen van de 
university college zouden kunnen beginnen. Zijn er voldoende inschrijvingen zodat deze 
opleiding kan beginnen? Heeft de coronacrisis invloed op de werkzaamheden in de koepel in 
Haarlem of op het starten van de opleiding? 
 

GLH 
Op 1 juni kunnen de culturele instellingen, hoewel gebonden aan strenge regels, de deuren weer 
openen 
Dat betekent voor een aantal instellingen een extra verlies omdat het 'open zijn’ voor een beperkt 
publiek, hoe noodzakelijk ook, extra kosten met zich meebrengt. 
Bovenop de toch al aanzienlijke verliezen nav de opgelegde sluiting ten gevolge van de Corona 
Pandemie. 
Daarbij zullen de instellingen zeer veel moeite moeten doen om genoeg publiek te trekken. Het 
reisverbod of negatief reisadvies voor niet noodzakelijke reizen en daarmee het stil vallen van de 
(internationale) toeristenstroom zorgen ervoor dat de instellingen voor (hopelijk) de eerste maanden 
een lokaal publiek moeten zien te trekken, veel meer dan tot nu toe het geval was. 
 
Daarom de volgende vragen: 
- Kunt u aangeven wat er tot nu toe al is gedaan om de culturele instellingen te ondersteunen? Zijn er 
voorzieningen (gekomen) voor alle mensen werkzaam in de sector op ZZP-basis of de ‘één pitters' 
zoals kunstenaars etc.? 
 
- Wat zijn de plannen of voorbereidingen om de instellingen voor de (zeer) nabije toekomst te 
ondersteunen? 
- Voor alle culturele sectoren? 
zoals bv: 
Podia 
Musea 



(beeldende) Kunstenaars 
Musici 
etc 
 
- Heeft de gemeente regelmatig overleg met de culturele instellingen in Haarlem? 
 
- Is er al overleg geweest met Haarlem Marketing over hoe het lokale en regionale publiek kan 
worden bereikt om dit publiek te verleiden tot het brengen van een bezoek aan de culturele 
instellingen in Haarlem? 
 
- Amsterdam heeft 17 miljoen uitgetrokken voor de instellingen die in het kunstenplan en de BIS 
zitten en beraad zich nog op steun voor de overige delen van de sector. 
  Wat kan Haarlem op haar eigen schaal doen voor de culturele sector? Heeft Haarlem contact met 
oa Amsterdam over mogelijke oplossingen, investeringen en andere ideeën om de sector te 
ondersteunen? 
 
- Heeft de gemeente al contact gehad met de provincie om eventueel gezamenlijk op te trekken om 
financiële steun voor de cultuursector oa in Haarlem te realiseren? 
 
- Heeft de gemeente al contact gehad met de landelijke overheid om druk uit te oefenen om meer 
geld beschikbaar te stellen voor de culturele sector? 
 
- Is de gemeente zich ervan bewust dat 37PK een enquête heeft uitgezet om de gevolgen van de 
Corona Pandemie onder de kunstenaars van Haarlem? Wordt daarmee samengewerkt? 
   https://37pk.nl/nieuws/132955/Inventarisatie-gevolgen-Coronacrisis-voor-Haarlemse-kunstenaars 
 
CU 
Het OV start weer volledig op per 1 juni inclusief mondkapjes plicht. Kan het college bevestigen dat 
met ingang van die datum er ook weer busjes gaan rijden naar Spaarndam? Immers door de kapjes is 
het dan niet meer weg dat deze busjes slechts 1 entree hebben. 
 
HvH 
Wanneer gaat onze archiefdienst het Noordhollands Archief weer open? 

 

https://37pk.nl/nieuws/132955/Inventarisatie-gevolgen-Coronacrisis-voor-Haarlemse-kunstenaars

